
SOGN OG FJORDANE SKIKRINS - LANGRENN 

REFERAT 

Vårmøtet – digitalt, 10.06.2020 

SAK 01) GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE V/ TOR ARNE HOV 

VEDTAK 

Vårmøtet godkjenner innkalling og sakliste. 

 

SAK 02) VAL REFERENT V/ TOR ARNE HOV 

VEDTAK 

Vårmøtet gjer vedtak om Laila Bosdal-Thorsen som referent 

 

SAK 03) ORIENTERING OM STÅA I SKIKRINSEN OG FRÅ VÅRMØTET I NSF V/ TOR ARNE HOV 

 

Bakgrunn 

Leiar i langrennskomiteen, Tor Arne Hov, orienterte følgjande om skikrinsen: 

Administrasjonssjef i Sogn og Fjordane skikrins er permittert. Fyrst i 100 % og deretter i 80 %. Per 

dags dato er administrasjonssjef permittert i 60 %. 

 

Leiar i langrennskomiteen, Tor Arne Hov, orienterte om følgjande frå Haustmøtet i NSF: 

Sportsadministrasjon informerer 

• Referat frå vårmøtet sentralt ligg på skiforbundet.no -> langrenn -> langrennskomiteen-> 

møtedokumenter -> vårmøte (digitalt) 

• Struktur på landslaget vart lagt frå. Endringar grunna korona og økonomien i 

skiforbundet. 

• Samlingar 

• Covid 19 

• Økonomi 

• Strir økonomisk.  

• Re-budsjettering for 2020  

• Krinstilsette permitterte bl.a. 

Info frå FIS 

• Dominans frå Norge 

• Stabile TV-tall 

• Meir TV-tid 



• Marknadsarbeid 

 

Fluor/smørevett 

• Vedtak står fast ! 

• Forbod i FIS (sesong 2020-2021) 

• Forbod i EU (1. juli 2020) 

• Rapport presentert fra arbeidsgruppen  

• Referansesmøring testet – gode resultater 

• Juli; prototype ferdig 

• Haust; testing med industrien og NSA 

• Utfordringar: referanseverdiar må setjast slik at det er dei rette som blir tekne i bruk 

av fluor. 

Terminliste internasjonalt er klar. 

Langrennsportens venner (LSV) 

Innspel: 

• Korleis arbeider skiforbundet sentralt med rekrutteringsarbeid? 

• Lite informasjon om dette, fokuset på møtet var landslaget, elite 

• Må ta opp korleis jobbar med dette. Her må greinene ta ansvar, og det må 

også skiforbundet sentralt gjere. 

• Premiering sentralt? 

•  Noko, men det rammar skikrinsar mykje. Krinsane har ikkje vore fornøgde 

med korleis krinsane som er blitt behandlar i høve permitering . Krinsen er 

inne med 20% av lønskostnadane til adm.sjef. 

• Skistyret SFSK tykkjer arbeidet har vore tungt i høve skistyret sentralt. 

Vedtak 

Vårmøtet tek saka til orientering. 

 

SAK 04) Rekneskap 2019 

Bakgrunn 

Leiar i langrennskomiteen, Tor Arne Hov, orienterte følgjande om rekneskap 2019: 

• LK har eit resultat om lag 30 000 kr over budsjett. 

• Trenarkurs Sognefjellet og sommarskiskulen er overført LK, noko som gjer at omsetninga er 

større ein budsjettert. Prosjekta har totalt betre resultat enn budsjettert. 

• Overskot for desse prosjekta har tidlegare ligge under drift komite. 

• Ein er på budsjett på NM, Jr. NM, Hovudlandsrennet og Cup, og har betre resultat enn 

budsjettert for FIS-renn.  

• På prosjekt Krinslag er ein omtrent på budsjett. 



Vedtak 

Vårmøtet tek saka til orientering 

 

SAK 05) TERMINLISTE 2020-2021 V/ Adrian Helgheim 

Bakgrunn 

Prosess 

• Rammer for terminlista vert lagt fram – og drøfta med klubbane i samband med Vårmøtet, 

10.06.20 

• Bearbeida terminliste går til høyring i klubbane med svarfrist ca 15.09.20 

• Terminlista blir handsama i langrennskomiteen, ca oktober 2020 

• Endeleg handsaming i samband med Haustmøtet i slutten av oktober 

 

Adrian Helgheim presenterte langrennskomiteen sitt framlegg til terminliste pr. 10.06.20. 

• Sett opp etter tradisjonar og nasjonale meisterskap 

• Skal ein gå for rein KM-helg fredag til søndag? 

• Kor mange renn i romjula ynskjer ein å ha? 

• Viktig med renn tidleg i sesongen 

• Skal ein gå for rennfri helg 

 

Innspel  

• Innspel frå Eid ved Mads Andersson: 

o Må ikkje ha rennfri helg. Det er få renn slik det allereie er. Er usikker på om dette er 

eit konsept ein skal gå for. 

• Innspel frå Førde IL Yngve Thorsen 

o Kalsetrennet: flytte til 13.03.21, og ynskjer å søke om KM-lang 

• Innspel frå Bjørn IL: 

o Ynskjer å få til Bjønnastarten i desember.  

 

VEDTAK 

Vårmøtet tek saka til orientering. 

Ein gjer vidare vedtak om at aktuelle innspel skal handsamast vidare i langrennskomiteen. 

 

SAK 06) KRINSLAGET 2020-2021 V/ ROGER AA DJUPVIK  

Bakgrunn 

• Trenarar 

o Hovudtrenarar: Simen Bækken og Roger Øye Pollen 

o Trenarar: Eivind Øygard, Elise Skeide Bakke 

• Utøvarar:  

o 4 senior, 7 eldre jr, 17 junior, 10 impulsløparar  (38 løparar totalt) 



• 2 av 38 løparar er inne på «vinterpakke», der ein primært ikkje deltek på samlingane, men 

kun fellesopplegget vinterstid 

• Samlingsplan 2020 

• Første samling 1. juli i Førde 

• Samarbeid med Møre og Romsdal og Buskerud/Team Hallingdal 

• Samarbeid med Regionslag og  med Gjøran Tefre sin skiskule i oktober 

 

VEDTAK 

Vårmøtet tek saka til orientering. 

 

SAK 07) FELLESOPPLEGG NASJONALERENN OG MEISTERSKAP 2020-2021 V/ TOR ARNE HOV 

Bakgrunn 

• Gjennomgang av arrangement med fellesopplegg 

• Samarbeid med Hordaland Skikrets på seniornivå 

• På alle arrangementa med fellesopplegg stiller skikrinsen med hovudleiar 

• Prøver å få til eit fast smøreteam; 

o Senior: 

▪  org.ansvarleg: Tor Arne Hov 

o Junior: 

▪ Yngve Thorsen 

▪ Per Fridolf Hillestad 

▪ I tillegg kjem det fleire 

• NSF fortset med rutinane for overnattingsopplegg i samband med NorgesCup Junior og NM 

Junior. I tillegg innfører ein same rutinar for Hovudlandsrennet i 2021. Dette inneber at NSF 

reserverer alle sengeplassar på arrangørstaden og fordelar på krinsane.  

• All info. finn ein på www.skikrinsen.no 

VEDTAK 

Vårmøtet tek saka til orientering. 

 

SAK 08) BREIDDE- OG JENTESAMLINGAR V/ LAILA BOSDAL-THORSEN 

Bakgrunn 

• Gjennomførte samlingar vinter 2020: 

o Jentesamling Ullsheim i samband med SSF Cup, januar 2020 

o Sogn og Fjordane leikane, snøsamling 1. februar 2020 i Sogndal Skisenter i samarbeid 

med Sogndal IL 

Sommarskiskulen utgjekk grunna usikkerheit kring korona og permittering av kretsadm. 

 

• I 2020 har ein ynskje om å få gjennomføre desse samlingane om smitteverntiltak tillet det: 

o Breiddesamling Ullsheim,  september 2020. Arr. Markane IL/ SFSK 

o Enivest Skiskule, 2020. Arr. Førde IL/ Gjøran Tefre og SFSK 

http://www.skikrinsen.no/


o Tverridrettsleg basissamling, oktober 2020. Arr. SOFIK/ SFSK 

o Miljøsamling, Sunnfjord, oktober 2019. Arr. Førde IL og Gaular IL 

o Jentesamling Ullsheim i samband med SSF Cup i januar 2021 

o Snøsamling 2021 i Sogndal Skisenter i samarbeid med Sogndal IL (i samband med 

Sogn og Fjordane-leikane) 

o Sognefjellet Sommarskiskule, 2021 Arr. SFSK. 

o Ein oppmodar skigruppene om å sjølve skipe til samlingar og aktivitetar på tvers av 

klubbgrensene 

• Innspel  

o frå Førde IL ved Yngve Thorsen: 

▪ Enivest skiskule er usikker enno 

▪ Ynsker gjerne miljøsamling på langeland i samarbeid med Gaular.  

o Frå Gaular ved Bodil Ryste: 

▪ Er gjerne med å arrangerer miljøsamling. 

o Frå Eid ved Mads Andersson: 

▪ Eid hjelper gjerne til under samlingar på Ullsheim.  

o SFIK ved Bodil Ryste: 

▪ Tverridrettsleg samling vert gjennomført så lenge smittevern tiltaka tillet det. 

VEDTAK 

Vårmøtet tek saka til orientering. 

 

SAK 09) TEAM REGIONLAG VEST V/ TOR ARNE HOV 

Bakgrunn 

• 10 løparar, trekvinner og sju menn 2020-2021 

• Sogn og Fjordane repr. med Gjøran Tefre (Førde IL) og Jon Rolf Skamo Hope (Hyen IL) 

• Trenar Eivind Bjaaland 

• Sportsleg status 

• Økonomi 

o Om lag som før då LSV gjekk inn og vart sponsor 

o Rekneskap 50 000 i overskot i 2019 

 

VEDTAK 

Vårmøtet tek saka til orientering. 

 

SAK 09) INNSPEL FRÅ KLUBBANE 

Ingen innspel 

 

Teamsmøte 10.06.20 

Laila Bosdal-Thorsen (s) 

Ref. 


